
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

 
Z á p i s n i c a 

 
z 3. riadneho rokovania miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice - Nad jazerom zo dňa 26. marca 2015 
 ___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Lenka Kovačevičová, starostka mestskej časti 

      JUDr. Marta Bulecová, prednostka miestneho úradu 
       PhDr. Patrik Géci, kontrolór                  
13 poslancov miestneho zastupiteľstva  (podľa prezenčnej listiny) 
vedúci oddelení MÚ: Ing. M. Vojtasová, JUDr. A. Olejárová, Ing. M. Derfiňák 
                                    
za MsP stanica Košice – Nad jazerom – Ing. Miroslav Fajčík, veliteľ 
Katarína Gécziová – Košický Korzár 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie návrhovej komisie 
4. Správa starostky mestskej časti  o svojej činnosti 
5. Správa o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom  
6. Správa o výsledkoch kontroly 
7. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku za rok 2014 MVDr. Anne Jenčovej 

v súvislosti so skončením funkčného obdobia 
8. Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2015 

a na roky 2016 - 2017 
9. Záverečný účet Mestskej časti Košice – Nad jazerom  za rok 2014 
10. Výročná správa Mestskej časti Košice – Nad jazerom  za rok 2014 
11. Návrh na zrušenie uznesenia č. 119 z 12. rokovania miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom zo dňa  2.  mája 2013  o prevode vlastníctva nehnuteľného  
majetku Mestskej časti Košice – Nad jazerom – skladu, súpisné číslo 2779 na parcele 
číslo 3987/1 zapísaného na liste vlastníctva číslo 13783, k. ú. Jazero pre SUPRA 
Investície, s.r.o., Hlavná 42, Prešov 

12. Návrh na určenie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti 
Košice – Nad jazerom – „Verejné osvetlenie chodníkov na Baltickej ulici 
v Košiciach“ na pozemkoch (evidovaných v katastri  „C“/ parc. č. 3838/7, 
3838/11,3838/12, 3838/13, 3838/14, 3838/28, 3838/39, 3838/49, 3838/52, 
3838/54,3838/55, 3838/56, 3838/61, 3838/95, 3838/100,a 4459/26  v kat. území 
Košice – Jazero formou priameho predaja 

13. Návrh na priamy prevod  vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice – 
Nad jazerom – „Verejné osvetlenie chodníkov na Baltickej ulici v Košiciach“  
na pozemkoch (evidovaných v katastri  „C“/ parc. č. 3838/7, 3838/11,3838/12, 
3838/13, 3838/14, 3838/28, 3838/39, 3838/49, 3838/52, 3838/54,3838/55, 3838/56,  
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14. 3838/61, 3838/95, 3838/100,a 4459/26  v kat. území Košice – Jazero pre mesto Košice 
na zabezpečenie správy, údržby a prevádzky verejného osvetlenia z dôvodov hodných 
osobitného zreteľa 
15. Návrh na delegovanie poslancov  miestneho zastupiteľstva Mestskej časti               
Košice – Nad jazerom do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Košice 
16. Informatívna správa  o trvalom  upustení od vymáhania pohľadávok v druhom  
polroku 2014 
17. Interpelácie 
18. Rôzne 
19. Záver 

1/ Zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvorila a viedla starostka L. Kovačevičová. Privítala 
poslancov a ostatných prítomných.. Konštatovala, že zasadnutie  
je uznášaniaschopné, keďže na rokovaní sa zúčastnilo všetkých 13 zvolených poslancov.  

2/ Program rokovania, ktorý bol uvedený v pozvánke, bol poslancami schválený bez 
doplnkov a pripomienok. (Hlasovanie č. 1: z prít. 13 za 13) 

3/ Starostka určila za zapisovateľku pracovníčku miestneho úradu A. Egyegovú,  
za overovateľov zápisnice poslancov: Andreu Gajdošovú a Milana Papcuna. Do návrhovej 
komisie boli schválení poslanci: Erik Cimbala a Marián Gál. (Hlasovanie č. 2: z prít. 13  
za 13) 

4/ Starostka informovala poslancov o svojej činnosti od nástupu do funkcie, a to  
od 15. 12. 2014. Uviedla, že práve dnes je symbolicky 100-tý deň, kedy prekročila prah 
miestneho úradu. Tento čas bol obdobím, kedy sa dali naštartovať niektoré procesy, ktoré 
mestskú časť posunú dopredu. Najdôležitejšou úlohou bolo vytvoriť systém, ktorý by 
priniesol ozdravné procesy na fungovanie mestskej časti. Vedenie úradu s cieľom zefektívniť 
výkon dodávanej služby vykonalo a vykonáva revízie zmlúv, ktoré mala a má mestská časť 
uzatvorené. Už dnes sa dá konštatovať, že niektoré zmluvy boli nevýhodné pre mestskú časť 
a zbytočne odčerpali z rozpočtu nemalé sumy. Preto nasledovali kroky k vypovedaniu prvej 
zmluvy a k novému verejnému obstarávaniu, ktoré ukázalo, že mestská časť vie ušetriť až 70 
% z ceny dodávateľskej služby. Otvorená samospráva a byť bližšie k ľuďom je to, čo 
deklarovala a je presvedčená, že sa to darí napĺňať postupnými opatreniami. Jedným z týchto 
opatrení bolo zavedenie novej webovej stránky, ktorá bude pre občana prehľadnejšia a občan 
sa ľahšie dostane k rôznym informáciám. Tomu poslúži aj úradná tabuľa v elektronickej 
podobe, či Digitálne mesto, kde sú zverejňované povinné informácie. Podarilo sa otvoriť úrad 
pre občanov po celý pracovný týždeň a od pondelka 23. 3. funguje Kancelária prvého 
kontaktu. Je tam zriadená podateľňa a slúži aj na prijímanie podnetov. Zasadnutia miestnej 
rady a miestneho zastupiteľstva patria na miestny úrad, a tak sa 19. 2. 2015 konalo historicky 
prvé zasadnutie miestneho zastupiteľstva v budove miestneho úradu. Sú tu vhodné podmienky 
ako bezbariérový prístup či parkovisko pre občanov. V mesiacoch január a február  
sa spoločne s poslancami pracovalo na rozpočte. Počas týchto 100 dní absolvovala ako 
starostka účasť na pracovných poradách, rade starostov. Zúčastnila sa na pracovnej porade  
na úrovni primátorov a starostov na úrade práce, sociálnych vecí a rodiny kvôli národnému 
projektu na podporu zamestnávania. Absolvovala pracovné stretnutie, ktoré organizovalo 
Okresné riaditeľstvo Hasičského a záchranného zboru v Košiciach zamerané na vyhodnotenie 
požiarno-bezpečnostnej situácie. Zúčastnila sa na pracovnom stretnutí organizovanom  
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Krajským riaditeľstvom PZ, na členskej schôdzi Jednoty dôchodcov, na výročnej schôdzi 
a voľbe predsedu Denného centra. Na úrade prijala viac než 100 občanov mestskej časti.  Jej 
pozvanie prijali aj predstavitelia cirkvi Nad jazerom – Vladimír Varga za grécko-katolícku 
cirkev a  Peter Kentoš za rímsko-katolícku cirkev. Siedmeho februára. sa konalo referendum 
a v tento deň prijala v miestnom úrade prvé bábätka, ktoré sa narodili v roku 2015 v našej 
mestskej časti. Ide o dvojičky, ktoré sa narodili Monike Ďorkovej. V rámci pracovného 
programu navštívila 17 škôl - materských , základných a stredných, ktoré sú v našej mestskej 
časti. So zástupcami týchto škôl boli navrhnuté riešenia možnej spolupráce. Absolvovala 
rokovanie so zástupcami spoločnosti Lidl, ktorá chce postaviť do konca roka prevádzku aj 
v našej mestskej časti, pokiaľ nájdu vhodnú lokalitu na realizáciu. Obchodné centrum 
Kaufland pribudne v mestskej časti do konca roka. Stavebné práce už v marci začali. Všetky 
náležitosti, povolenia okolo stavby, ako je výrub stromov, táto spoločnosť má. Pre informáciu 
uviedla, že Kaufland a Lidl majú jedného vlastníka. Spoločne s kolegom – starostom MČ 
Košice – Krásna M. Kažimírom  - absolvovala za účasti Mestskej polície kontrolný deň 
v problematických lokalitách Lubina, Vyšný Dvor v Krásnej i bývalé laboratóriá na 
Galaktickej, aby hľadali možné riešenia. Túto problematika následne predniesli aj na Rade 
starostov, keďže tento problém sa musí riešiť systémovo v celých Košiciach. V marci bol 
kontrolný deň, na ktorom sa zúčastnili aj poslanci mestskej časti v súčinnosti s Mestskou 
políciou a oddelením výstavby. Kontrola bola zameraná na dodržiavanie predpisov okolo 
venčenia psov, a zároveň to bol aj monitoring sídliska. Kontrolné dni, ktoré v súčasnosti 
prebiehajú, majú preventívny a nie represívny charakter, aby následne boli byť navrhnuté 
vhodné opatrenia na riešenie problémov, ktoré vzídu z kontrolnej činnosti. V súčasnosti už 3. 
týždeň za pomoci aktivačných pracovníkov prebieha upratovanie mestskej časti. Postupne sú 
likvidované „čierne skládky“, likviduje sa nadrozmerný odpad, čistia  
sa brehy jazera, chodníky od zimného posypu. V 15. týždni sa bude robiť čistenie 
mechanizmami. Oddelenie výstavby zrealizovalo kontrolu výtlkov po zimnom období, 
kontrolu detských ihrísk, odpadkových košov. Následne budú prijaté riešenia na odstránenie 
nedostatkov. Za ten krátky čas bola pre občanov pripravená aj prázdninová korčuľovačka 
v dvoch termínoch vo februári. Pri príležitosti MDŽ bola pripravená akcia s kultúrnym 
programom a prezentáciami firiem. Obidve akcie môže vyhodnotiť ako veľmi úspešne o čom 
svedčí aj počet zúčastnených a pozitívne ohlasy od obyvateľov mestskej časti. Rok 2015 bude 
rokom Jazera, v ktorom bude pozornosť sústredená na poriadok, čistotu, bezpečnosť a údržbu 
sídliska. Pribudne nový mestský mobiliár, koše, lavičky, oprava už existujúcich. Ďalej 
pribudne detské ihrisko na Talinskej a budú sa zabezpečovať projektové dokumentácie 
k investičným akciám plánovaným v roku 2016. S Mestom Košice sa mestská časť pustila  
do boja so sinicami na vodnej ploche jazera. Tento nevyhovujúci stav značne znižuje kvalitu 
bývania obyvateľom v okolitých domoch a bytových blokoch. Jedným z opatrení bude 
obstaranie prevzdušňujúcej fontány do jazera. Aj vďaka Mestu Košice a námestníčke 
primátora Renáte Lenártovej sa dnes ráno stretla kvôli riešeniu tejto problematiky 
s odborníkmi z Brna, konkrétne s prof. Maršálkom a jeho pracovným tímom. Na pracovnom 
stretnutí sa zúčastnili aj pracovníci oddelenia životného prostredia Mesta Košice. Cieľom bolo 
navrhnúť opatrenia a možné riešenia, ktoré sa budú realizovať v rámci revitalizácie vodnej 
plochy. Vyzdvihla veľmi dobrú spoluprácu a Mestskou a štátnou políciou so sídlom 
v mestskej časti. Zajtra sa zúčastni na konferencii, ktorú organizuje Ministerstvo 
pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR v spolupráci so ZMOS-om a Združením 
samosprávnych krajov s názvom „Implementácia operačného integrovaného programu  
na obdobie 2014 – 2020“. Konferenciu otvorí minister Ľubomír Jahnátek. Cieľom je 
informovať o schválenom operačnom programe Nový impulz pre regióny a dúfa, že bude aj  
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nejakým novým impulzom pre Jazero. Na záver uviedla, že 100 dní je za nami a ďalších 1300 
dní do konca volebného obdobia pred nami. Zdôraznila, že len spoločne sa podarí naplniť 
ciele, ktoré sme si predsavzali a ktoré boli garantované našim voličom. Úrad nie je len 
o starostke, ale aj o schopnom tíme pracovníkov a poslancov, ktorí chcú s ohľadom  
na možnosti a finančné prostriedky presadzovať pre mestskú časť tie najlepšie riešenia.  

        K vystúpeniu starostky neboli v rámci rozpravy vznesené pripomienky ani otázky.  

    Miestne zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu starostky mestskej časti -  
uznesenie č. 29 – (Hlasovanie č. 3: z prít. 13 za 13) 

5/ Správa o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom 
bola predložená písomne. K správe neboli vznesené otázky ani pripomienky.  

     Miestne zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o plnení uznesení miestneho 
zastupiteľstva – uznesenie č. 30 – (Hlasovanie č. 4: z prít. 13 za 13) 

6/ Správa o výsledkoch kontroly bola predložená písomne. V rámci rozpravy nikto 
z poslancov k správe nevystúpil.  

  Miestne zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o výsledkoch kontroly – uznesenie č. 31 
– (Hlasovanie č. 5: z prít. 13 za 13) 

7/ Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku za rok 2014 MVDr. Anne Jenčovej 
v súvislosti so skončením funkčného obdobia bol predložený písomne. V rámci rozpravy 
vystúpili: 

M. Gál – vráti sa k slovám, ktoré hovoril už na prvom zasadnutí, kde sa už táto žiadosť 
prejednávala. Túto žiadosť pokladá za úplne nemorálnu z pohľadu toho, koľko stála mestskú 
časť výplata spolu s odstupným a odvodmi pre bývalú starostku,  nehovoriac o jej plate počas 
celého volebného obdobia. Len za december stála mestskú časť A.  Jenčová vyše 17 500  eur 
a ešte k tomu, keď sa prirátajú náklady spolu s odvodmi za nevyčerpanú dovolenku, čo je 
zhruba 2 600 eur, je to obrovská suma. Nemyslí si, že aj keď podľa Zákonníka práce je na to 
nárok, tak podľa zákona o obecnom zriadení, nemusí byť na to nárok. Zdôraznil, že nie je to 
morálne. V súvislosti s takýmito vysokými odmenami a platmi, je z jeho pohľadu táto 
požiadavka až neuveriteľná. Nerozumie vyjadreniu A. Jenčovej v žiadosti „že 8 rokov hájila 
podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia záujmy mestskej časti“. Chcel by sa jej spýtať, 
či takéto vedomosti a schopnosti súvisia aj s lanovým centrom, na ktoré prispela sumou  
30 - tisíc eur spoločnosť TEKO, plus spolufinancovanie, a vieme v akom je stave, plus ten 
nešťastný NKÚ atď.  Nerozumie vôbec tomuto návrhu a nerozumie, prečo počas tých 300 dní 
v roku nečerpala dovolenku. V písomnej interpelácii, ktorú predloží, bude chcieť informáciu 
za obdobie 2010 – 2014, kedy si A. Jenčová vybrala dovolenku, v akých termínoch a či bola 
alebo nebola schopná vybrať si dovolenku v roku 2014.  

M. Siksa – je prekvapený tým, že sa znova prejednáva tento bod, keď už to bolo na prvom 
zasadnutí, kde sa k tomu už poslanci vyjadrili. Je prekvapený touto žiadosťou a bude žiadať 
mestskú časť a kontrolóra, či bývalá starostka, ktorá študuje diaľkovo na právnickej fakulte, 
robila skúšky a zúčastňovala sa v čase pracovných dní. Nevie, či právnická fakulta nerobí  
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skúšky pre diaľkovo študujúcich cez voľné dni. Žiadal, aby sa to preverilo. Myslí si, že bolo 
dosť času na vyčerpanie 12 dní dovolenky. Voľby prezidenta - prvé kolo bolo 15. 3.,  druhé  
kolo 25. 3. , voľby do európskeho parlamentu boli jeden deň 24. 5. Komunálne voľby  
sa uskutočnili 15. 11. 2014. Medzi voľbami do európskeho parlamentu a komunálnymi 
voľbami bolo obdobie pol roka, kedy mohla bývalá starostka čerpať dovolenku. Myslí si, že je 
to všetko účelové a z pozície morálnej, charakterovej, ľudskej by sa na jej mieste hanbil 
žiadať náhradu 1 900 eur. Keby sa bol dočítal v žiadosti, že chce, aby táto čiastka bola 
venovaná na charitatívne účely, pre rodiny sociálne slabé alebo pre onkologických pacientov, 
nepovedal by ani slovo. Vyjadril veľké sklamanie týmto postojom  A. Jenčovej.  

M. Gál – pokladá A. Jenčovú za vrcholovú komunálnu političku ako bývalú starostku, 
súčasnú poslankyňu VÚC a mesta. Nebol by rád, keby aj ostatných minimálne komunálnych 
politikov posudzovali podľa takýchto vysoko nemorálnych návrhov. Nevie, koľko zarábajú 
úradníci na úradoch, ale vie si predstaviť, že to nie je vysoká suma a v porovnaní bývalá 
starostka bude stáť mestskú časť za mesiac december až 20 - tisíc eur. Je to neuveriteľná 
čiastka toto požadovať. Nebol by rád, keby aj poslancov pokladali za takých istých, ale vie si 
predstaviť, že do takého názoru ľudia pokojne skĺznu. Pani Jenčová je vrcholová komunálna 
politička a nie je to náležité. Uviedol príklad, že primátor a námestníčka, ktorá tu sedí, majú 
základný plat zo zákona, nemajú žiadne navýšenie a hospodária s 200 - miliónovým 
rozpočtom. Bývalá starostka, ktorá mala rozpočet 1 200 tisíc eur, mala plat 3 724 eur. Je to 
veľký nepomer, keď primátor Raši mal 2 900 eur, viceprimátorka ešte menej a tie 
kompetencie, finančné možnosti sú iné. Pán primátor by mal slúžiť ako vzor aj pre bývalú 
starostku.  

R. Schwarcz – keďže v tomto štáte sa deje veľa nemorálnych vecí, ale v súlade so zákonom, 
skúsi hovoriť pragmaticky. Pýtal sa na stanovisko právneho oddelenia.  

Odpovedala JUDr. Olejárová – v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest pri vyplatení náhrady  
za nevyčerpanú dovolenku bývalej starostke musia byť splnené tri podmienky a to: vznik 
nároku na dovolenku, dovolenka sa nemôže vyčerpať ani dokonca nasledujúceho 
kalendárneho roku a miestne zastupiteľstvo musí vysloviť súhlas. Upozornila, že v prípade, ak 
nebude MiZ súhlasiť a dôjde k súdnemu sporu, mestskej časti môžu vzniknúť ďalšie náklady.  

R. Schwarcz – pre  neho zásadná otázka je, či miestne zastupiteľstvo môže zo zákona 
rozhodnúť o vyplatení alebo nevyplatení náhrady za nevyčerpanú dovolenku alebo je to 
exaktný nárok.  

JUDr. Olejárová – zopakovala, že vyplatiť možno po splnení troch podmienok. Pokiaľ 
miestne zastupiteľstvo neschváli, miestny úrad vyplatiť náhradu nemôže.  

L. Kleinová – keď sa to neschváli v miestnom zastupiteľstve, bývalá starostka to môže dať  
na súd a myslí si, že to vyhrá. Budú sa tu robiť obštrukcie, bude sa to ťahať s mestskou 
časťou.  Za seba uviedla, že je to nemorálne, ale musí sa rozhodnúť tak, aby mestská časť 
nemala problémy. 

M. Slivka – je to zlý štátny zákon, nemorálny. Jednoducho nedvihne ruku za niečo také. Už  
v minulom volebnom období nesúhlasil s takou výškou platu, už toto bolo zvrhlé a už toto  
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bola strata úplnej súdnosti. Bývalá starostka, nech sa nehnevá, ale nemá dva žalúdky a ani 
osem rúk Primátor mesta má nižší plat ako ona mala, je to nemorálne. Nech sa bývalá 
starostka postaví pred svojich voličov a nech sa ich spýta, či súhlasia s takouto výškou 
odmeny. Určite každý povie nie. Spôsob, akým sa tento plat určil, jednoducho nechápe 
a s ním sa stotožniť nemôže. Myslí si, že aj keď prebehne súdny spor, je to veľká hanba 
a v očiach ľudí sa bývalá starostka skompromituje maximálne. Je to jeho osobný názor. 
Vyhlásil, že nikdy by za také niečo nezahlasoval z morálneho hľadiska. Nepokladá  
sa za výnimočného človeka, nechce byť tým kritériom, čo je dobre a čo nie, ale stačí mať iba 
„sedliacky rozum“. Taká výška odmeny je jednoducho neakceptovateľná. Nežijeme 
v Rakúsku ani vo Švajčiarsku, kde sú platy celkom iné a ani dokonca v Grécku. Žijeme  
na Slovensku a plytvať takýmto spôsobom s peniazmi, ktoré majú byť pre všetkých občanov 
v mestskej časti, je vysoko nemorálne.  

B. Berberich – nemal pôvodne v úmysle vystúpiť, ale na dotaz R. Schwarcza informovala 
JUDr. Olejárová o troch podmienkach, ktoré musia byť splnené, aby mohla byť požadovaná 
čiastka vyplatená.  Jedna z tých podmienok je, že to zastupiteľstvo schváli. Tým chce 
povedať, nech sa každý slobodne rozhodne pri hlasovaní. Ak sa to neschváli, ten koho sa to 
týka, môže podať na súd. Ale súd by mal povedať, že nie sú splnené všetky tri podmienky. 
Vyzval poslancov, aby hlasovali podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. Prerokovať 
sa to muselo, keďže žiadosť bola doručená, preto sa to zaradilo do programu a každý nech  
sa slobodne rozhodne pri hlasovaní.  

L. Kleinová – je to nemorálne, ale keď bývalá starostka vyhrá súdny spor, o koľko viac  
to bude mestskú časť stať. Ona sama sa rozhodla, že bude hlasovať tak, aby to bolo pre 
mestskú časť výhodné a čo najmenej nákladné.  

E. Cimbala – pýtal sa JUDr. Olejárovej, z akého právneho aktu vychádzajú tieto tri 
podmienky. 

JUDr. Olejárová – je to v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miezd v znení neskorších predpisov. 

   Starostka uzavrela rozpravu s tým, že sa nechce k tomu vyjadrovať a nikoho nechce 
ovplyvňovať. Vyzvala návrhovú komisiu na prednesenie návrhu uznesenia. 

 
   Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia v znení: „Miestne zastupiteľstvo MČ Košice 
– Nad jazerom podľa § 2 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov mieste v znení neskorších predpisov  s c h v a ľ u j e  
náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku v počte 12 dní za rok 2014 v sume 1 943,14 € 
MVDr. Anne Jenčovej v súvislosti so skončením funkčného obdobia starostu.  
Miestne zastupiteľstvo o návrhu hlasovalo. Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh 
nebol schválený. (Hlasovanie č. 6: z prít. 13 za 6, proti 4, zdržali sa 3) 
 
8/ Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2015 a na roky 
2016 – 2017 bol predložený písomne. Návrh uviedla starostka s tým, že súčasťou materiálu je 
aj písomné stanovisko kontrolóra. Informovala, že návrh bol predmetom rokovania  
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na zasadnutí miestnej rady, ktorá ho odporučila schváliť. Taktiež bol prerokovaný 
v komisiách miestneho zastupiteľstva a za „okrúhlym stolom“.  
   V rámci rozpravy vystúpil: 
M. Gál – ako predseda finančnej komisie predniesol jej stanovisko. Komisia návrh 
prerokovala bez výhrad a odporúča miestnemu zastupiteľstvu návrh rozpočtu schváliť. 
 
Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválio písomný návrh uznesenia prednesený návrhovou 
komisiou – uznesenie č. 32. (Hlasovanie č. 7: z prít. 13 za 13) 
 
9/ Záverečný účet Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2014 bol predložený písomne. 
Materiál uviedla starostka. Upozornila, že súčasťou materiálu je aj písomné stanovisko 
kontrolóra mestskej časti.  
     
V rámci rozpravy vystúpil: 
M. Gál – materiál bol prerokovaný vo finančnej komisii a komisia ho odporúča prijať bez 
výhrad. Druhú poznámku má takú, že keď sú dobré veci, treba ich pochváliť. Je veľmi rád, že 
záverečný účet takto dopadol a mestská časť skončila s plusom. Aj keď to bol volebný rok 
podarilo sa ušetriť či už do rezervného fondu alebo do fondu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja na budúce investície. Za to poďakoval vedeniu mestskej časti, ale aj samotným 
zamestnancom pri realizácii rozpočtu ako takého pri rôznych verejných výdavkoch, ktoré 
mali naplánované. Je rád, že aj rozpočet na tento rok bol zostavený s prebytkom. Verí, že po 
zostavení všetkých funkcií na úrade a potom, čo sa všetci zaučia, rozpočet na ďalšie roky 
bude zostavený viac na investičné akcie. Je úplne prirodzené, že rok 2015 takto postavený 
nebol.  
   Po ukončení rozpravy starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 
Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o prednesenom návrhu, ktorý bol písomne predložený 
v rámci materiálu a návrh schválilo – uznesenie č. 33. (Hlasovanie č. 8: z prít. 13 za 13) 
 
10/ Výročná správa Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2014 bol predložená 
písomne. V rámci rozpravy k správe nikto nevystúpil. 
        Miestne zastupiteľstvo zobralo na vedomie predloženú výročnú správu mestskej časti  
za rok 2014 – uznesenie č. 34. (Hlasovanie č. 9: z prít. 13 za 13) 
 
11/ Návrh na zrušenie uznesenia č. 119 z 12. rokovania miestneho zastupiteľstva Mestskej 
časti Košice – Nad jazerom z 02. 05. 2013 o prevode vlastníctva nehnuteľného majetku 
mestskej časti – skladu, súpisné číslo 2779, na parcele číslo 3987/1 zapísaného na liste 
vlastníctva č. 13783, katastrálne územie Jazero pre SUPRA Investície, s.r.o. Hlavná 42, 
Prešov bol predložený písomne.  
       V rámci rozpravy k návrhu neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
        Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo návrh uznesenia, ktorý bol predložený 
písomne k materiálu a prednesený návrhovou komisiou – uznesenie č. 35.  
(Hlasovanie č. 10: z prít. 13 za 13) 
 
12/ Návrh na určenie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti 
Košice – Nad jazerom – „Verejné osvetlenie chodníkov na Baltickej ulici v Košiciach“  
na pozemkoch (evidovaných v katastri  „C“/ parc. č. 3838/7, 3838/11,3838/12, 3838/13, 
3838/14, 3838/28, 3838/39, 3838/49, 3838/52, 3838/54,3838/55, 3838/56, 3838/61, 3838/95,  
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3838/100,a 4459/26  v kat. území Košice – Jazero formou priameho predaja bol predložený 
písomne.  
     K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky.  
     Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo návrh uznesenia, ktorý bol predložený 
písomne k materiálu a prednesený návrhovou komisiou – uznesenie č. 36.  
(Hlasovanie č. 11: z prít. 13 za 13) 
 
13/ Návrh na priamy prevod  vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice – Nad 
jazerom – „Verejné osvetlenie chodníkov na Baltickej ulici v Košiciach“ na pozemkoch 
(evidovaných v katastri  „C“/ parc. č. 3838/7, 3838/11,3838/12, 3838/13, 3838/14, 3838/28, 
3838/39, 3838/49, 3838/52, 3838/54,3838/55, 3838/56, 3838/61, 3838/95, 3838/100, 
a 4459/26  v kat. území Košice – Jazero pre mesto Košice na zabezpečenie správy, údržby 
a prevádzky verejného osvetlenia z dôvodov hodných osobitného zreteľa za cenu 1 € bol 
predložený písomne.  
 
     K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky.  
     Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo návrh uznesenia, ktorý bol predložený 
písomne k materiálu a prednesený návrhovou komisiou – uznesenie č. 37.  
(Hlasovanie č. 12: z prít. 13 za 13) 
 
14/ Návrh na delegovanie poslancov miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Nad jazerom  
do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice bol predložený 
písomne. Návrh uviedla starostka s tým, že v materiáli je uvedená aj informácia o odvolaní 
delegovaných zástupcov mesta Košice v radách škôl a školských zariadení mestským 
zastupiteľstvom v Košiciach, uznesením č. 35 z 9. 2. 2015. Ide o poslancov, ktorí neboli 
zvolení vo voľbách do orgánov samosprávy v novembri 2014.  
 
     V rámci rozpravy vystúpila: 
M. Papcun – v návrhu na odvolanie nie je uvedený bývalý poslanec František Baldys, ktorý 
bol v rade na MŠ Družicová. 
JUDr. Bulecová – materiál bol zaslaný z magistrátu mesta Košice. Mestské zastupiteľstvo 
schvaľuje aj odvoláva členov školských rád.  
     Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo návrh uznesenia, ktorý bol predložený 
písomne k materiálu a prednesený návrhovou komisiou – uznesenie č. 38.  
(Hlasovanie č. 13: z prít. 13 za 13) 
 
15/ Informatívna správa o trvalom upustení od vymáhania pohľadávok v druhom polroku 
2014 bola predložená písomne.  
 
        K predloženej správe neboli zo strany poslancov vznesené otázky ani pripomienky.  
        Miestne zastupiteľstvo hlasovaním zobralo správu na vedomie – uznesenie č. 39. 
(Hlasovanie č. 14: z prít. 13 za 13)  
 
16/ Interpelácie 
      Písomnú interpeláciu na starostku MČ, prednostku miestneho úradu a kontrolóra predložil 
poslanec Marián Gál. 
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17/  R ô z n e  
       V rámci tohto bodu rokovania vystúpili: 
M. Siksa – predniesol požiadavku, aby bola miestnemu zastupiteľstvu poskytnutá informácia, 
kto boli utajené osoby, ktoré darovali v prechádzajúcom volebnom období mestskej časti 
v jednom prípade 30 - tisíc eur a v druhom 35 - tisíc eur a na čo boli tieto finančné prostriedky 
použité. Nie, aby to bolo odpovedané tak, ako to bolo v minulom volebnom období, že keď  
sa to prezradí, tak zoberie peniaze. Má dojem z toho, že tu niečo nesedí. Má dobrý šiesty 
zmysel a časom sa ukáže, že tu niečo nesedí. Znova zopakoval, že chce, aby zastupiteľstvo 
bolo informované kto sú tie osoby a na čo boli prostriedky použité.  
    Starostka – podnet bude prešetrený a poslanci budú o tom informovaní.  
 
M. Gál – je to veľmi dobrá poznámka, tiež sa to chcel dávnejšie spýtať. Bude rád, keď táto 
informácia bude podaná. Aj z pohľadu predsedu finančnej komisie ho to bude zaujímať. 
Poďakoval starostke mestskej časti, že spolupráca s poslancami je na úplne inej úrovni ako to 
bolo v predchádzajúcom volebnom období, kedy boli trvalo ignorovaní mestskí poslanci 
opozície, a to boli M. Siksa, B. Berberich a on. Boli uprednostňovaní len poslanci jednej 
strany, a prípadne niektorí nezávislí. Ešte raz poďakoval starostke, že tá spolupráca je na 
úplne inej úrovni a starostka nemá problém pozvať na akcie všetkých poslancov bez ohľadu 
na politickú príslušnosť. Je to dobre a dúfa, že takáto spolupráca bude aj v budúcnosti bez 
akýchkoľvek problémov. Pokiaľ si to bude vedieť v zamestnaní zariadiť, bude sa zúčastňovať 
na všetkých akciách. Kladne hodnotil akciu, ktorá bola za spolupráce s Mestskou políciou pri 
kontrolnom dni. Dobrá spolupráca je aj s vedúcim oddelenia výstavby a ŽP M. Derfiňákom, 
keď sa išlo do terénu hneď na druhý deň po kontrolnom dni. Je to na úplne inej úrovni a dúfa, 
že to bude tak pokračovať ďalej.  
M. Siksa – pripomenul poslancom termín 31. 3., resp. 30. 4. dokedy sú povinní podať 
majetkové priznania. Požiadal, aby boli vyzvaní aj exposlanci, aby si splnili túto povinnosť. 
Treba im to dať na vedomie.  
   Starostka – pozvala všetkých poslancov na oslavu Dňa učiteľov, ktorú organizuje mestská 
časť v KS Jazero, kde sú všetci srdečne vítaní. Akcia začína o 15. hodine. Poprosila 
poslancov, aby svoju účasť potvrdili u asistentky A. Zaťkovej.  
    Po vyčerpaní programu starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie 
miestneho zastupiteľstva za ukončené. Najbližšie zasadnutie sa bude konať v zmysle 
časového orientačného plánu 11. 06. 2015. 
 
 
 
 
JUDr. Marta Bulecová                                                           Ing. Lenka Kovačevičová 
prednostka miestneho úradu                                                  starostka mestskej časti 
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